
Országgyű lés Hivatala

irományszám: 1,6 1
Érkezett : 2008 DEC 2 Q.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kereszténydemokrata Néppárt

Kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Mi lesz a sorsa a TISZK-eken kívül maradó szakképzéseknek?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Számos olyan kevésbé eszközigényes vagy kevéssé költséges szakképzés van, amelye k
TISZK-ekebe szervezése már csak ezért sem indokolt . Nem indokolt azért sem, mert így
felesleges terhet ró azokra, akik e képzésekben vennének részt, illetve a szakmát oktatják .
Nem utolsó sorban egy-egy település fejl ődése szempontjából nem közömbös, hog y
rendelkeznek-e foglalkoztatási lehetőséget is kínáló oktatási intézményekkel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Milyen elveket követnek a szakmák TISZK-ekbe szervezésében ?

Mi lesz a sorsa azon intézményeknek, amelyeket nem érdemes TISZK-ekbe szervezni ?
Részesülhetnek fejlesztési támogatásban?

Milyen módon valósul meg a fogyatékosok szakképzésének fejlesztési támogatás a

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .

Kuzna László
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